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Utvalg: KULTUR- OG NÆRMILJØKOMITEEN 
Møtedato: 16.04.2008 
Møtested: Sagene samfunnshus, Trinserud 
Tidspunkt: 18:00 
  
  
 
Til behandling foreligger: 
  
Saksnr Tittel 
 1. Åpent kvarter. 
 2. Godkjenning av innkalling og saksliste. 
 3. Godkjenning av protokoll fra møte 05.03.2008. 
 4. KNK-sak  

08/21 
Resultatrapport per februar 2008. Budsjettjusteringer. Prognose for 
årsresultat 2008. 

 5. KNK-sak 
08/22 

Fornyelse av skjenkebevilling – Gastronomisk institutt.  

 

 6. Orienteringssaker. 
• EU-prosjektet ”People and politics”, orientering ved enhetsleder 

Susan Guerva 
• Presentasjon av Sagene LA-21 Forum, ved leder Joachim Fladmark- 

Hauge  
• Retningslinjer for tildeling av tilskudd til frivillig aktivitet – drøfting 

med Kultur- og nærmiljøkomiteen 
• Byrådssak 43/08 – Voldsløkka 

 7. Eventuelt. 
 
 
BYDEL SAGENE 
Kultur- og nærmiljøkomiteen 
 
Kristina Aas Fure 
Leder (sign.) 
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Møtebok 

 
 
Utvalg: BYDELSUTVIKLINGSKOMITEEN 
Møtedato: 05.03.2008 
Tidspunkt: 18:00 
Møtested: Sagene samfunnshus, Trinserud 
  
 
 
Følgende medlemmer møtte: 
Navn Funksjon Repr Vara for 
Kristina Aas Fure Leder AP  
Anita Sundal Nesteleder H  
Thore Pettersen Medlem AP  
Reza Rezaee Medlem SV  
Lars Olav Fosse Medlem V  
Hans Otto Watne Medlem FRP  
Harald Thorsen Vara R Unni Hauge 
Marit Aasen Heggdal Vara AP Kristina Aas Fure i BYK-sak 

08/11 
 
 
Følgende medlemmer hadde forfall: 
Navn    Funksjon     Repr 
Unni Hauge Medlem R  
 
 
Følgende fra administrasjonen møtte: 
Morten Nordlie – Kultur- og nærmiljøsjef 
Cato Johansen – Bydelsplanlegger 
Øivind Hartmann – Kulturkonsulent 
Frank Johan Gudevold – Kontorsjef 
Ingunn Fremmerlid – Førstekonsulent 
 
 
Møteleder: Kristina Aas Fure 
Møtesekretær: Marianne Skants 
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Følgende saker er behandlet: 
  
Saksnr Tittel 
 1.  Åpent kvarter. 
 2.  Godkjenning av innkalling og saksliste. 
 3.  Godkjenning av protokoll fra møte 23.01.2008. 
 4. BYK-sak  

08/9 
Årsrapport 2007 for Bydel Sagene. 

 5. BYK-sak  
08/10 

Videreutvikling av barneparker i bydel Sagene. 

 6. BYK-sak  
08/11 

Reguleringsforslag for Lilleborg, felt C – Offentlig ettersyn. 

 7. BYK-sak  
08/12 

Nye sokne- og prostigrenser i Oslo – Høringsuttalelse.  

 8. BYK-sak 
08/13 

Tilskudd til frivillig aktivitet 2008, kultur og nærmiljø. 

 9. BYK-sak 
08/14 

Endring av komitènavn, Bydelsutviklingskomiteen. 

10. BYK-sak 
08/15 

Oppgraderinger og utvikling av bydelens parker og plasser. 

11. BYK-sak 
08/16 

Restaurant Soria Moria, Vogtsgt. 64. Søknad om serverings- og 
skjenkebevilling med utvidet åpnings- og skjenketid inne. Utvidelse v 
serverings- og skjenkearealet.  

12. BYK-sak 
08/17 

Brød og Vin, Vogtsgt. 43 – Søknad om skjenkebevilling inne og ute – 
Eierskifte.  

13. BYK-sak 
08/18 

Søknad om serverings- og skjenkebevilling - ute. Sagenehjemmet. 

14. BYK-sak 
08/19 

Søknad om serverings- og salgsbevilling - Christina catering. 

15. BYK-sak 
08/20 

Søknad om salgsbevilling - Easy Kjøp AS. 

 

16. Orienteringssaker. 
17. Eventuelt. 
 
 
1. Åpent kvarter 
Signe Fyn, sokneprest i Lilleborg menighet; 
Fyn ønsket å kommentere BYK-sak 08/12 som omhandler nye sokne- og prostigrenser i 
Oslo. Hun påpekte at modellen med bydelsmenigheter er den mest nærliggende modellen, 
selv om hun har motforestillinger mot denne. Lilleborg menighet vil ut fra denne modellen 
bli delt, og Fyn var skeptisk til om dette vil oppfylle målet med å ivareta dem som bor i 
området, og være lokal kirke for disse. Hun understrekte at det er betenkelig at det ikke er 
foretatt noen konsekvensutredning. Høringsinstansene må dermed uttale seg på svært svakt 
grunnlag.  
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Aud Johansen, beboer i Maridalsveien; 
Johansen lurte på hvem som har ansvar for å rydde gatene i bydelen. I området hun bor i er 
det mye løv fra trærne, i tillegg til søppel. Dette gjelder også andre gater.  
 
Morten Nordlie kunne informere om at det er et todelt ansvar for offentlige veier. Statens 
vegvesen har ansvar for statlige veier, mens Samferdselsetaten har ansvar for kommunale 
veier. Friluftsetaten har ansvar for trær, mens bydelen har ansvar for de lokale parkene.  
 
Kristian Dege, Restaurant Soria Moria; 
Dege kommenterte BYK-sak 08/16 angående søknad om servings- og skjenkebevilling fra 
Restaurant Soria Moria. Han framhevet at restauranten har hatt utvidet åpningstid de siste 10 
årene, og har i lang tid hatt et godt samarbeid med bydelen. Lokalet i den utvidete delen vil 
bli brukt til kulturelle formål, i tillegg til at det er godt tilrettelagt for handikappete. Han tror 
ikke det vil bli problemer med støy, og understreker at det ikke har kommet inn klager.  
 
 
 
2. Godkjenning av innkalling og saksliste 
Kristina Aas Fure (AP) fremmet forslag om å behandle BYK-sak 08/12 som punkt 4, BYK-
sak 08/16 som punkt 5, BYK-sak 08/17 – 08/19 under ett som punkt 6, BYK-sak 08/20 som 
punkt 7, og BYK-sak 08/11 som punkt 8. Dette ble enstemmig vedtatt. Det ble meldt saker 
til orientering. Innkalling og saksliste ble deretter enstemmig godkjent.  
 
 
 
3. Godkjenning av protokoll fra møte 23.01.2008 
Hans Otto Watne (FRP) påpekte skrivefeil i protokollen s. 9. Protokoll fra møte 23.01.2008 
ble med denne endringen enstemmig godkjent.  
 
 
 
4. BYK-sak 08/12 Nye sokne- og prostigrenser i Oslo – Høringsuttalelse 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Bydel Sagene forstår ønsket om en reduksjon i antall sokn. Dette vil sannsynligvis ha en god 
effekt i den retning man ønsker seg. 
 
Bydel Sagene mener det bør være en fordel for kirken å ha et klarere skille mellom 
menighetsråd og menighetsutvalg. 
 
Det er lett å se at et sogn sammenfallende med bydelsgrensene vil være en mer praktisk 
inndeling dersom man ser på relasjonen mellom bydelens tjenesteapparat og kirken. 
Usikkerhetsmomentet her ligger i kommunens bydelsinndeling og hvor stabil denne tenkes å 
være. I vår bydel, og i mange bydeler, er det som regel den enkelte kirke og menighet 
bydelen best kjenner og samarbeider med. 
Et antall på 10 – 20 sokn synes allikevel som en passende antall overordnede enheter.  
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Å legge hele Oslo inn under ett sokn synes ikke å være et godt alternativ i forhold til de 
oppgaver man ønsker å løse ved omorganiseringen. 
 
Vi støtter derfor alternativ b i forslaget til sokneinndeling. 
 
Uttalelsen oversendes Osloprosjektet. 
 
Bydelsutviklingskomiteens behandling: 
Lars Olav Fosse (V) fremmet følgende forslag til vedtak: 
 
Bydel Sagene ønsker ikke å uttale seg om nye sokne- og prostigrenser i Oslo. 
 
Kristina Aas Fure (AP) fremmet følgende tilleggsforslag til Bydelsdirektørens forslag til 
vedtak, før siste linje: 
 
Før et aktuelt alternativ settes ut i live bør det foretas en konsekvensutredning, der blant 
annet den framtidige situasjonen til Lilleborg menighet og andre menigheter som grenser til 
flere bydeler må tas med i vurderingen. 
 
VOTERING: 
Lars Olav Fosse (V) sitt forslag til vedtak ble vedtatt med 4 stemmer (1H/1V/1FRP/1R) mot 
3 stemmer (2AP/1SV). 
 
 

VEDTAK: 
Bydelsutviklingskomiteen tilrår Bydelsutvalget å fatte følgende vedtak; 
 
Bydel Sagene ønsker ikke å uttale seg om nye sokne- og prostigrenser i Oslo. 

 
 
 
 
5. BYK-sak 08/16 Restaurant Soria Moria, Vogtsgt. 64. Søknad om 

serverings- og skjenkebevilling med utvidet åpnings- og 
skjenketid inne. Utvidelse av serverings- og 
skjenkearealet. 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Bydelsutviklingskomitéen (med uttalelsesmyndighet delegert fra Bydelsutvalget) tilrår at 
søknad fra Restaurant Soria Moria AS om serverings- og alminnelig skjenkebevilling for all 
alkoholholdig drikk ved Soria Moria restaurant 
- avslås med hensyn til utvidet åpnings- og skjenketid inne (til kl. 03.00/02.30) 
- innvilges med hensyn til ordinær åpnings- og skjenketid inne (til kl. 01.00/00.30) og ute (til 
kl. 22.00/21.20). 
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Bydelsutviklingskomiteens behandling: 
Thore Pettersen (AP) fremmet følgende forslag til vedtak: 
 
- innvilges med hensyn til utvidet åpnings- og skjenketid inne (til kl. 03.00/02.30) og ute (til 
kl. 22.00/21.30). 
 
VOTERING: 
Det ble votert alternativt over Bydelsdirektørens og Thor Pettersen (AP) sitt forslag til 
vedtak. 
 
Thore Pettersen (AP) sitt forslag til vedtak ble vedtatt med 6 stemmer 
(2AP/1H/1V/1FRP/1R) mot 1 stemme (1SV). 
 
 

VEDTAK: 
 
Bydelsutviklingskomitéen (med uttalelsesmyndighet delegert fra Bydelsutvalget) 
tilrår at søknad fra Restaurant Soria Moria AS om serverings- og alminnelig 
skjenkebevilling for all alkoholholdig drikk ved Soria Moria restaurant 
- innvilges med hensyn til utvidet åpnings- og skjenketid inne (til kl. 03.00/02.30) 
og ute (til kl. 22.00/21.30). 

 
 
 
 
6. BYK-sak 08/17 – 08/19 Skjenkebevillinger 
 
Bydelsutviklingskomiteen vedtok enstemmig å behandle følgende saker under ett; 
 
BYK-sak 08/17 Brød og Vin, Vogstgt. 43 – Søknad om skjenkebevilling inne og ute 
   - Eierskifte  
BYK-sak 08/18 Søknad om serverings- og skjenkebevilling – ute. Sagenehjemmet 
BYK-sak 08/19 Søknad om serverings- og salgsbevilling – Christina catering 
 
Bydelsdirektøren foreslår at samtlige søknader innvilges. 
 
Bydelsutviklingskomiteens behandling: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
 
 VEDTAK (enstemmig): 
  

• Bydelsutviklingskomitéen (med uttalelsesmyndighet delegert fra 
Bydelsutvalget) tilrår at søknad fra Lincoln Pub AS om serverings- og 
alminnelig skjenkebevilling for all alkoholholdig drikk ved Restaurant Brød 
& Vin, Vogtsgt. 43, 0474 Oslo, med åpningstid inne til kl. 01.00 og skjenketid 
inne til kl. 00.30, og med åpningstid ute – i gårdsrom – til kl. 20.00 med 
skjenketid til kl. 19.30, innvilges. 
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• Bydelsutviklingskomiteen (delegert uttalelsesmyndighet fra Bydelsutvalget) 
tilrår at søknaden fra Sagene Menighet om serverings- og alminnelig 
skjenkebevilling for all alkoholholdig drikk ute ved Sagenehjemmet, 
Maridalsveien 177c, 0469 Oslo, med åpningstid ute til kl. 22.00 og skjenketid 
ute til kl. 21.30 innvilges.  

 
• Bydelsutviklingskomiteen (delegert uttalelsesmyndighet fra Bydelsutvalget) 

tilrår at søknaden fra Christina Catering AS om serverings- og alminnelig 
skjenkebevilling for all alkoholholdig drikk ved Cafe Christina, 
Sandakerveien 64, 0484 Oslo, med åpningstid inne til kl. 01.00 og skjenketid 
inne til kl. 00.30 innvilges.  

 
 
 
 
7. BYK-sak 08/20 Søknad om salgsbevilling - Easy Kjøp AS 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Bydelsutviklingskomiteen uttaler (uttalelsesmyndighet delegert fra Bydelsutvalget): 
 
Søknad fra Easy Kjøp AS om bevilling til salg av drikk med inntil 4,7 volumprosent alkohol 
ved Easy Kjøp, Vogtsgate 41, anbefales innvilget. 
 
Bydelsutviklingskomiteens behandling: 
Reza Rezaee (SV) fremmet følgende forslag til vedtak: 
 
Søknad fra Easy Kjøp AS om bevilling til salg av drikk med inntil 4,7 volumprosent alkohol 
ved Easy Kjøp, Vogtsgate 41, anbefales ikke innvilget. 
 
VOTERING: 
Det ble votert alternativt over Bydelsdirektørens og Reza Rezaee (SV) sitt forslag til vedtak. 
 
Reza Rezaee (SV) sitt forslag til vedtak ble vedtatt med 4 stemmer (2AP/1SV/1R) mot 3 
stemmer (1H/1V/1FRP).  
 
 

VEDTAK: 
 
Søknad fra Easy Kjøp AS om bevilling til salg av drikk med inntil 4,7 
volumprosent alkohol ved Easy Kjøp, Vogtsgate 41, anbefales ikke innvilget. 
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8. BYK-sak 08/12 Reguleringsforslag for Lilleborg, felt C – Offentlig 
ettersyn 

 
Kristina Aas Fure (AP) og Anita Sundal (H) ba om å få sin habilitet vurdert, da de eier bolig 
i et av områdene som grenser til området som er gjenstand for reguleringsforslaget. I tillegg 
er Anita Sundal (H) vara i borettslagstyret og Kristina Aas Fure (AP) har vært involvert i å 
skrive høringsuttalelsen fra borettslaget. Kristina Aas Fure (AP) og Anita Sundal (H) 
fratrådte under behandlingen av habilitetsspørsmålet. 
 
VOTERING: 
Bydelsutviklingskomiteen erklærte enstemmig Kristina Aas Fure (AP) som inhabil og Anita 
Sundal (H) som habil. 
 
Anita Sundal (H) trådte inn som leder. Marit Aasen Heggdal (AP) trådte inn som vara for 
Kristina Aas Fure (AP). 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 

1. Bydel Sagene er positiv til omlokalisering av barnehage. Dette er i tråd med bydelens 
tidligere ønske om en større 4-avdelings barnehage, som vil dekke det barnehagebehovet 
som Lilleborgprosjektet har generert. 

2. Bydelen kan godkjenne et uteareal for barnehagen på inntil halvparten av anbefalt norm. 
Ettersom det opplyses i saken at utearealet er noe mindre enn halvparten av norm må det 
allikevel vurderes om noe av areal på østsiden av bygg A4 kan benyttes som supplerende 
uteareal i perioder hvor lokalklimatiske forhold er gunstige. 

3. Bydelen oppfatter at et åpent parkeringsanlegg eksponert mot elva er i strid med 
gjeldende kommunedelplan. Faste parkeringsplasser for ansatte bør lokaliseres i 
parkeringsanlegg i tilknytning til boliger, og korttidsplasser må utformes på en måte som 
ikke er til ulempe for grøntdraget langs elva. 

4. Det er etter bydelens mening nødvendig at bygg A6 ikke realiseres, spesielt for å 
realisere barnehagen. Dette vil også styrke det offentlige og halvoffentlige rommet langs 
Ivan Bjørndals gate, og styrke kvaliteten i området. Det vises spesielt til forslagsstillers 
og beboeres egen vurdering av dette. 

5. Bydelen fraråder en økning av utnyttelsen i felt C slik det er foreslått. Regulert 
bebyggelse er allerede svært dominerende i forhold til elvelandskapet, og en ytterligere 
økning av høydene vil forsterke dette. Det forutsettes at maks. mønehøyde på bygg C1 
ikke overstiger eksisterende høyde på bygg B4. 

6. Bydel Sagene er ikke enig i at foreslått tårnbygg vil danne et verdifullt fondmotiv, og 
viser til planlagt utbygging av gang- og sykkelbru over Akerselva som er ment å ha 
denne funksjonen i dette området. Et tårnbygg vil med foreslåtte høyder og plassering 
virke svekkende på landskapsrommet, og det vises her til kommunedelplan for Akerselva 
miljøpark. Tårnbygget sammen med annen bebyggelse på Lilleborg vil også kunne virke 
negativt på utsikt fra planlagt gang- og sykkelbru. 

7. Det anbefales ikke at byggegrensen for bygg C2 utvides mot sørøst, da dette vil medføre 
store inngrep i den grønne skrenten opp mot Sandakerveien. 
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8. Bydel Sagene har lenge vært opptatt av en økning av store familieleiligheter i bydelen, 
og støtter derfor Plan- og bygningsetatens alternativ 2. 

9. Det er gitt konsesjon for utvidelse av fjernvarmenettet i området, og arbeidet med dette 
starter høsten 2008. Det bør inkluderes en bestemmelse om at nybygg oppføres med 
mulighet for tilknytning til fjernvarmenettet. 

10. Bydel Sagene oppfordrer til at det tas miljøhensyn gjennom valg knyttet til 
bygningsmaterialer, inneklima, energi, vann, transport, avfallshåndtering, 
støyreduserende tiltak og tilgjengelighet til grøntområder og møteplasser. 

 
Bydelsutviklingskomiteens behandling: 
Marit Aasen Heggedal (AP) fremmet følgende forslag til punkt 7: 
 
Bydel Sagene ønsker ikke et tårnbygg eller at byggerensen for bygg C2 utvides. 
 
Anita Sundal (H) fremmet følgende tilleggsforslag til Bydelsdirektørens forslag til punkt 4:  
 
Det er etter bydelens mening nødvendig at bygg A6 ikke realiseres, spesielt for å realisere 
barnehagen. Dette vil også styrke det offentlige og halvoffentlige rommet langs Ivan 
Bjørndals gate, og styrke kvaliteten i området, fordi Lilleborg er tett bebygget. Det vises 
spesielt til forslagsstillers og beboeres egen vurdering av dette.  
 
VOTERING: 
Bydelsdirektørens forslag til punkt 1 og 2 ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsdirektørens forslag til punkt 3 ble vedtatt med 6 stemmer (2AP/1SV/1H/1V/1R) mot 1 
stemme (1FRP). 
 
Bydelsdirektørens forslag til punkt 4 ble enstemmig vedtatt. 
 
Anita Sundal (H) sitt tilleggsforslag til punkt 4 ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsdirektørens forslag til punkt 5 og 6 ble vedtatt med 6 stemmer (2AP/1SV/1H/1V/1R) 
mot 1 stemme (1FRP). 
 
Det ble votert alternativt over Bydelsdirektørens og Marit Aasen Heggdal (AP) sitt forslag til 
punkt 7. 
 
Marit Aasen Heggdal (AP) sitt forslag til punkt 7 ble vedtatt med 6 stemmer 
(2AP/1SV/1H/1V/1R) mot 1 stemme (1FRP). 
 
Bydelsdirektørens forslag til punkt 8-10 ble enstemmig vedtatt. 
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VEDTAK: 
Bydelsutviklingskomiteen tilrår Bydelsutvalget å fatte følgende vedtak; 
 

1. Bydel Sagene er positiv til omlokalisering av barnehage. Dette er i tråd med 
bydelens tidligere ønske om en større 4-avdelings barnehage, som vil dekke det 
barnehagebehovet som Lilleborgprosjektet har generert. 

2. Bydelen kan godkjenne et uteareal for barnehagen på inntil halvparten av 
anbefalt norm. Ettersom det opplyses i saken at utearealet er noe mindre enn 
halvparten av norm må det allikevel vurderes om noe av areal på østsiden av 
bygg A4 kan benyttes som supplerende uteareal i perioder hvor lokalklimatiske 
forhold er gunstige. 

3. Bydelen oppfatter at et åpent parkeringsanlegg eksponert mot elva er i strid 
med gjeldende kommunedelplan. Faste parkeringsplasser for ansatte bør 
lokaliseres i parkeringsanlegg i tilknytning til boliger, og korttidsplasser må 
utformes på en måte som ikke er til ulempe for grøntdraget langs elva. 

4. Det er etter bydelens mening nødvendig at bygg A6 ikke realiseres, spesielt for å 
realisere barnehagen. Dette vil også styrke det offentlige og halvoffentlige 
rommet langs Ivan Bjørndals gate, og styrke kvaliteten i området, fordi 
Lilleborg er tett bebygget. Det vises spesielt til forslagsstillers og beboeres egen 
vurdering av dette. 

5. Bydelen fraråder en økning av utnyttelsen i felt C slik det er foreslått. Regulert 
bebyggelse er allerede svært dominerende i forhold til elvelandskapet, og en 
ytterligere økning av høydene vil forsterke dette. Det forutsettes at maks. 
mønehøyde på bygg C1 ikke overstiger eksisterende høyde på bygg B4. 

6. Bydel Sagene er ikke enig i at foreslått tårnbygg vil danne et verdifullt 
fondmotiv, og viser til planlagt utbygging av gang- og sykkelbru over Akerselva 
som er ment å ha denne funksjonen i dette området. Et tårnbygg vil med 
foreslåtte høyder og plassering virke svekkende på landskapsrommet, og det 
vises her til kommunedelplan for Akerselva miljøpark. Tårnbygget sammen 
med annen bebyggelse på Lilleborg vil også kunne virke negativt på utsikt fra 
planlagt gang- og sykkelbru. 

7. Bydel Sagene ønsker ikke et tårnbygg eller at byggerensen for bygg C2 utvides. 

8. Bydel Sagene har lenge vært opptatt av en økning av store familieleiligheter i 
bydelen, og støtter derfor Plan- og bygningsetatens alternativ 2. 

9. Det er gitt konsesjon for utvidelse av fjernvarmenettet i området, og arbeidet 
med dette starter høsten 2008. Det bør inkluderes en bestemmelse om at nybygg 
oppføres med mulighet for tilknytning til fjernvarmenettet. 

10. Bydel Sagene oppfordrer til at det tas miljøhensyn gjennom valg knyttet til 
bygningsmaterialer, inneklima, energi, vann, transport, avfallshåndtering, 
støyreduserende tiltak og tilgjengelighet til grøntområder og møteplasser. 

 
 
 



 
 

 11 

9. BYK-sak 08/9 Årsrapport 2007 for Bydel Sagene 
 
Bydelsutviklingskomiteens behandling: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
 

VEDTAK (enstemmig): 
Bydelsutviklingskomiteen tilrår bydelsutvalget å fatte følgende vedtak; 
 
Bydelsutvalget tar bydelsdirektørens årsmelding for 2007 for Bydel Sagene til 
orientering. 

 
 
 
 
10. BYK-sak 08/10 Videreutvikling av barneparker i bydel Sagene 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 

1. Bydelsutvalget mener at barneparkene tilknyttet bydelsparkene i Sagene bør overføres 
vederlagsfritt til bydelen, og inngå i den generelle parkforvaltningen og -utviklingen. 
Administrasjonen bes fremme sak om dette for Omsorgsbygg og Eiendoms- og 
byfornyelsesetaten. 

2. Bydelsutvalget ønsker å åpne for private initiativ i den videre utvikling av de nedlagte 
barneparkene. Virksomheter som krever dispensasjon fra gjeldende regulering forelegges 
for bydelsutvalget for godkjenning før tiltaket omsøkes. 

 
Bydelsutviklingskomiteens behandling: 
Thore Pettersen (AP) fremmet følgende endringsforslag til Bydelsdirektørens forslag punkt 
2: 
 
”private initiativ” endres til ”ideelle forhold”. 
 
VOTERING: 
Bydelsdirektørens forslag til punkt 1 ble enstemmig vedtatt. 
 
Det ble votert alternativt over Bydelsdirektørens og Thore Pettersen (AP) sitt forslag til 
punkt 2. 
 
Thore Pettersen (AP) sitt endringsforslag ble vedtatt med 4 stemmer (2AP/1SV/1R) mot 3 
stemmer (1H/1V/1FRP). 
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VEDTAK: 
Bydelsutviklingskomiteen tilrår Bydelsutvalget å fatte følgende vedtak; 
 

1. Bydelsutvalget mener at barneparkene tilknyttet bydelsparkene i Sagene bør 
overføres vederlagsfritt til bydelen, og inngå i den generelle 
parkforvaltningen og -utviklingen. Administrasjonen bes fremme sak om 
dette for Omsorgsbygg og Eiendoms- og byfornyelsesetaten. 

2. Bydelsutvalget ønsker å åpne for ideelle forhold i den videre utvikling av de 
nedlagte barneparkene. Virksomheter som krever dispensasjon fra gjeldende 
regulering forelegges for bydelsutvalget for godkjenning før tiltaket 
omsøkes. 

 
 
 
 
11. BYK-sak 08/13 Tilskudd til frivillig aktivitet 2008, kultur og nærmiljø 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 

1. Bjølsen skoles musikkorps gis et tilskudd på kr 26 000 til driften av korpset 
 

2. Sagene skoles musikkorps gis et tilskudd på kr 27 000 til driften av korpset 
 

3. Lilleborg skoles musikkorps gis et tilskudd på kr 29 000 til driften av korpset 
 

4. Bjølsen Strykeorkester gis et tilskudd på kr 35 000 til driften av orkesteret 
 

5. Skeid gis et tilskudd på kr 181 000 til sitt barne- og ungdomsarbeid innen idretten 
 

6. Sagene IF gis et tilskudd på kr 135 000 til sitt barne- og ungdomsarbeid innen 
idretten 

 

7. Filos v/Filadelfia-menigheten gis et tilskudd på kr 6 000 til sine fritidstilbud for barn 
og ungdom 

 

8. Bollywood Fest gis et tilskudd på kr 28 800 til arrangement i forbindelse med sin 
festival på Kulturslottet Soria Moria 

 

9. Freestyle IL gis et tilskudd på kr 16 000 til sitt barne- og ungdomsarbeid innen 
idretten 

 

10. Sagene Nærmiljøsenter gis et tilskudd på kr 125 000 til sitt frivillighetsarbeid 
 

11. Torshov Bob-team på kr 18 000 til sitt ungdomsarbeid innen idretten og 
internasjonale satsing 

 

12. Tenshinkan Aikidoklubb gis et tilskudd på kr 2 000 til sitt idrettsarbeid 
 

13. Drivhuset - Stiftelsen for musikalsk verkstedarbeid gis et tilskudd på kr 12 000 til 
musikalske tilbud for barn i Biermannsgården 
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14. Sagene Janitsjarkorps gis et tilskudd på kr 20 000 til renovering i Sagene 
Festivitetshus 

 

15. Sagene Central / Undringslaboratoriet gis et tilskudd på kr 15 000 til kulturtilbud 
rettet mot barn og unge i Hønse-Lovisas hus 

 

16. Ord Bilde Stemme gis et tilskudd på kr 8 000 til kulturtilbud rettet mot barn og unge i 
Hønse-Lovisas hus 

 

17. Fortidsminneforeningen Oslo/Akershus gis et tilskudd på kr 45 000 til 
publikumsrettede aktiviteter på Vøienvolden gård 

 

18. Sagene-Torshov LA21 Forum gis et tilskudd på kr 15 000 til sitt nærmiljøarbeid 
 

19. Iladalen menighet gis et tilskudd på kr 15 000 til sosiale arrangement og julekonsert i 
Iladalen kirke 

 

20. Torshov menighet gis et tilskudd på kr 15 000 til sin kulturelle og sosiale virksomhet, 
samt jubileumsuke 

 

21. Metodistkirken på Bjølsen gis et tilskudd på kr 5 000 til sine barne- og 
ungdomstilbud 

 
 

Følgende søknader avslås / overlates til administrasjonen for eventuelt tilskudd fra 
andre budsjettposter:  
 

22. Søknaden fra Teater Soria under Moria 
 

Administrasjonens øvrige tilskudd tas til orientering. 
 
Gjeldende Retningslinjer for tilskudd til frivillig aktivitet gir følgende tillegg pkt 5.5: 
 
” 5.5     Saksbehandlingen er underlagt offentlighetsloven. Innsendte søknader med alle 
vedlegg er i utgangspunktet tilgjengelig for offentligheten. Under visse omstendigheter kan 
det bes om unntak for enkelte vedlegg. Ettersom dokumentene i første omgang skannes og 
offentliggjøres uten å bli lest, må forespørsel om unntak fra offentlig innsyn rettes i egen, 
separat henvendelse.” 
 
Bydelsutviklingskomiteens behandling: 
Thore Pettersen (AP) fremmet følgende forslag: 
 
Med bakgrunn i Metodistenes fordømmende holdning overfor mennesker med homofil 
legning bevilges det ikke støtte til denne organisasjonens arbeid for barn og unge. 
 
AP, SV og V fremmet følgende forslag til vedtak: 
 
Det utarbeides et forslag til etiske retningslinjer for tildeling av midler til frivillig aktivitet, 
hvor hensynet til ikke-diskriminering på bakgrunn av rase, religion eller legning, ivaretas.  
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Reza Rezaee (SV) fremmet følgende forslag til vedtak: 
 
Komiteen oppfordrer bydelsadministrasjonen til å annonsere mulighetene for tilskudd til 
frivillige midler på flere språk.  
 
VOTERING: 
Bydelsdirektørens forslag til punkt 1-20 ble enstemmig vedtatt. 
 
Det ble votert alternativt over Bydelsdirektørens og Thore Pettersen (AP) sitt forslag til 
punkt 21. 
 
Bydelsdirektørens forslag til punkt 21 ble vedtatt med 5 stemmer (1AP/1SV/1H/1V/1FRP) 
mot 2 stemmer (1AP/1R). 
 
Bydelsdirektørens forslag til punkt 22 ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsdirektørens resterende forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
AP, SV og V sitt forslag til vedtak ble vedtatt med 5 stemmer (2AP/1SV/1V/1R) mot 2 
stemmer (1H/1FRP). 
 
Reza Rezaee (SV) sitt forslag til vedtak ble vedtatt med 6 stemmer (2AP/1SV/1H/1V/1R) 
mot 1 stemme (1FRP). 
 
 

VEDTAK: 
Bydelsutviklingskomiteen tilrår Bydelsutvalget å fatte følgende vedtak; 

 
1. Bjølsen skoles musikkorps gis et tilskudd på kr 26 000 til driften av korpset 

 
2. Sagene skoles musikkorps gis et tilskudd på kr 27 000 til driften av korpset 

 

3. Lilleborg skoles musikkorps gis et tilskudd på kr 29 000 til driften av korpset 
 

4. Bjølsen Strykeorkester gis et tilskudd på kr 35 000 til driften av orkesteret 
 

5. Skeid gis et tilskudd på kr 181 000 til sitt barne- og ungdomsarbeid innen 
idretten 

 

6. Sagene IF gis et tilskudd på kr 135 000 til sitt barne- og ungdomsarbeid innen 
idretten 

 

7. Filos v/Filadelfia-menigheten gis et tilskudd på kr 6 000 til sine fritidstilbud for 
barn og ungdom 

 

8. Bollywood Fest gis et tilskudd på kr 28 800 til arrangement i forbindelse med sin 
festival på Kulturslottet Soria Moria 

 

9. Freestyle IL gis et tilskudd på kr 16 000 til sitt barne- og ungdomsarbeid innen 
idretten 
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10. Sagene Nærmiljøsenter gis et tilskudd på kr 125 000 til sitt frivillighetsarbeid 
 

11. Torshov Bob-team på kr 18 000 til sitt ungdomsarbeid innen idretten og 
internasjonale satsing 

 

12. Tenshinkan Aikidoklubb gis et tilskudd på kr 2 000 til sitt idrettsarbeid 
 

13. Drivhuset - Stiftelsen for musikalsk verkstedarbeid gis et tilskudd på kr 12 000 
til musikalske tilbud for barn i Biermannsgården 
 

14. Sagene Janitsjarkorps gis et tilskudd på kr 20 000 til renovering i Sagene 
Festivitetshus 

 

15. Sagene Central / Undringslaboratoriet gis et tilskudd på kr 15 000 til 
kulturtilbud rettet mot barn og unge i Hønse-Lovisas hus 

 

16. Ord Bilde Stemme gis et tilskudd på kr 8 000 til kulturtilbud rettet mot barn og 
unge i Hønse-Lovisas hus 

 

17. Fortidsminneforeningen Oslo/Akershus gis et tilskudd på kr 45 000 til 
publikumsrettede aktiviteter på Vøienvolden gård 

 

18. Sagene-Torshov LA21 Forum gis et tilskudd på kr 15 000 til sitt nærmiljøarbeid 
 

19. Iladalen menighet gis et tilskudd på kr 15 000 til sosiale arrangement og 
julekonsert i Iladalen kirke 

 

20. Torshov menighet gis et tilskudd på kr 15 000 til sin kulturelle og sosiale 
virksomhet, samt jubileumsuke 

 

21. Metodistkirken på Bjølsen gis et tilskudd på kr 5 000 til sine barne- og 
ungdomstilbud 

 
 

Følgende søknader avslås / overlates til administrasjonen for eventuelt tilskudd fra 
andre budsjettposter:  
 

22. Søknaden fra Teater Soria under Moria 
 

Administrasjonens øvrige tilskudd tas til orientering. 
 
 

• Gjeldende Retningslinjer for tilskudd til frivillig aktivitet gir følgende tillegg pkt 
5.5: 

 
” 5.5     Saksbehandlingen er underlagt offentlighetsloven. Innsendte 
søknader med alle vedlegg er i utgangspunktet tilgjengelig for offentligheten. 
Under visse omstendigheter kan det bes om unntak for enkelte vedlegg. 
Ettersom dokumentene i første omgang skannes og offentliggjøres uten å bli lest, 
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må forespørsel om unntak fra offentlig innsyn rettes i egen, separat 
henvendelse.” 

 
• Det utarbeides et forslag til etiske retningslinjer for tildeling av midler til 

frivillig aktivitet, hvor hensynet til ikke-diskriminering på bakgrunn av rase, 
religion eller legning, ivaretas.  

 
• Komiteen oppfordrer bydelsadministrasjonen til å annonsere mulighetene for 

tilskudd til frivillige midler på flere språk.  
 
 
 
12. BYK-sak 08/14  Endring av komitènavn, Bydelsutviklingskomiteen 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget godkjenner at Bydelsutviklingskomitéen endrer navn til Kultur- og 
nærmiljøkomitéen. 
 
Bydelsutviklingskomiteens behandling: 
Komiteen fremmer felles forslag om å forkorte det nye navnet til KNK. 
 
VOTERING: 
Det felles forslaget ble enstemmig vedtatt. 
 
 

VEDTAK (enstemmig): 
Bydelsutviklingskomiteen tilrår Bydelsutvalget å fatte følgende vedtak; 
 
Bydelsutvalget godkjenner at Bydelsutviklingskomitéen endrer navn til Kultur- 
og nærmiljøkomitéen (KNK). 

 
 
 
13. BYK-sak 08/15 Oppgraderinger og utvikling av bydelens parker og 

plasser 
 
Bydelsutviklingskomiteens behandling: 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
 

VEDTAK (enstemmig): 
Bydelsutviklingskomiteen tilrår Bydelsutvalget å fatte følgende vedtak; 
 
Bydelsadministrasjonen bes om å følge opp arbeidet med å oppgradere, 
tilrettelegge og utvikle bydelens parker og plasser i tråd med vedlagte oversikt, 
gjennom å søke om investeringsmidler og tilskudd til gjennomføring av de 
forslåtte tiltakene. 
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14. Orienteringssaker 
Cato Johansen informerte kort om status for skolebehovsplanen, og delte ut en orientering 
om dette. 
 
Cato Johansen orienterte også om at Norsk forening mot støy arrangerer en temaaften 2. april 
og en lydvandring 4. april. Bydelsutviklingskomiteen oppfordres til å delta. I tillegg ønsker 
foreningen å markere støyfri dag 16. april. 
 
Hans Otto Watne (FRP) orienterte om et besøk hos Plan- og bygningsetaten i forrige uke. 
Han viste til en artikkel i denne forbindelse, og ønsket å gjøre oppmerksom på at bydelens 
representanter var blitt feilsitert.  
 
Kristina Aas Fure (AP) orienterte om et samarbeidsmøte mellom bydelen og beboere det 
Rievertzke komplekset. Per Overrein (AP) og Reza Rezaee (SV) deltok. Det vil bli lagt fram 
en uttalelse om husleiereguleringsloven og bostøtte i Arbeidsutvalget.  
 
 
 
15. Eventuelt 
Det var ingen saker til eventuelt. 
 
 
 
 
BYDEL SAGENE 
Bydelsutviklingskomiteen 
 
 
Kristiana Aas Fure      Marianne Skants 
Leder        Møtesekretær 
 
 
 
 
 


